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PROCES VERBAL
Incheiat astazi 28 mai 2025 in sedinta ordinara

a Consiliului local Bucu

L prezenta sedinta ordinara convocata legal prin Dispozitia primarului comunei Bucu
nr. 135/ 20.05.2025 participa consilierii locali alesi ai comunei Bucu, cu exceptia domnulor Cretu
Adrian si Nichita Adrian.

De asemenea, la prezenta sedinta participa de drept. conform prevederilor legale, primarul
comunei Bucu domnul Drăgușin Ion si secretarul general al acesteia, domnul Valentin Serban.

In sala mai asista la desfasurarea sedintei domnul Gheorghe Gheorghe si domnul Raceanu
Alexandru, consilier personal al primarului.

Sedinta se desfasoara cu prezenta fizica a sediul Consiliului local Bucu, din Calea Bucuresti
nr.101, în sala de sedinte, incepand cu orele 16.00.In deschiderea sedintei, domnul secretar general
face cunoscut ca va trebui ales noul presedinte de sedina, mandatul domnului Cretu Adrian fiind
incetat la expirarea termenului. Sunt formulate doua propuneri, d-na Vasilescu Florentina Iulia
pentru domnul consilier Serban Costica si domnul Dragomir Stelica pentru domnisoara Adam
Malvina Corina.Dupa supunerea la vot, cu majoritate simpla este ales presedinte de sedinta pentru
urmatoarele trei luni calendaristice domnul consilier local SerbanCostiea.

Acesta face cunoscut proiectul ordinii de zi, cu precizarea ca au mai fost initiate. dupa
convocare, mai multe proiecte de hotarare, proiectele de hotarare care se propun a fi supuse
adoptarii fiind urmatoarele:
1-adoptarea Hotararii privind alegerea presedintelui de sedinta;

2-adoptarea Hotararii privind aprobarea asocierii unității administrativ teritoriale Comuna
BUCU cu unele unităţi administrativ teritoriale în vederea acceptării acestora, în calitate de
membru asociat cu drepturi depline, în cadrul ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE
INTERCOMUNITARĂ DE UTILITĂŢI PUBLICE PENTRU SERVICIUL DEALIMENTARE
CU APĂ ȘI CANALIZARE ” ADI PERIURBANĂ SLOBOZIA”;

3-adoptarea Hotararii privind aprobarea aderării Comunei Bucu, județul Ialomița la
Asociaţia LEADER IALOMIȚA EST

4--adoptarea Hotararii privind stabilirea modalităţii gestiunii activității de trataremecano-
uale în aria de competență a Asociaţiei de Dezvoltare

Intercomunitară ECOO 2009 în judeţul Ialomița
5.adoptarea Hotararii privind mandatarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara
PERIURBANA SLOBOZIA pentru a exercita, în numele și pe seama Comunei Bucu,
atributii de autoritate publica tutelara în raport cu operatorul regional S.C. URBAN S.A.

6.adoptarea Hotararii pi d aprobarea contului de executie al bugetului local pe anul 2024



acestora, în calitate de membru asociat cu drepturi depline, în cadrul ASOCIAȚIEI DE
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ DE UTILITĂŢI PUBLICE PENTRU SERVICIUL DE
ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE ”ADI PERIURBANĂ SLOBOZIA”, primul punct
din ordinea de zi fiind epuizat prin alegerea presedintelui.
Privind acest proiect de hotarare se acorda cuvantul domnului primar, care citeste referatul de

aprobare, din care reiese ca s-a solicitat adoptarea acestei hotarari de catre Adi pețiurbana
Slobozia, aceata fiind procedura de lucru.Domnul presedinte intreaba daca sunt discutii pe
marginea proiectului de hotarare si, upune la vot.Cu o abtinere a domnului consilier local Jantea
Dumitru-Titel , se adopta cu 8 voturi pentru Hotararea privind aprobarea asocierii unităţii
administrativ teritoriale Comuna BUCU cu unele unităţi administrativ teritoriale în vederea
acceptării acestora, în calitate de membru asociat cu drepturi depline, în cadrul ASOCIAȚIEI
DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ DE UTILITĂŢI PUBLICE PENTRU SERVICIUL
DE ALIMENTARE CU APĂ ȘI CANALIZARE ” ADI PERIURBANĂ SLOBOZIA”. Domnul
consilier Bucur Teodoru arata ca nu trebuie sa uitam de aprobarea procesului verbal al sedintei
anterioare, domnul presedinte spunand ca va avea in vedere acest lucru, desi trebuia la inceputul
sedintei, dar cu alegerea presedintelui s-a trecut peste acest lucru.Domnul secretar general Serban
Valentin arata si dansul ca nu a uitat.
Urmatorul proiect de hotarare supus atentiei plenului este cel privindaprobarea aderării

Comunei Bucu, județul Ialomiţa la Asociaţia LEADER IALOMIȚA EST.Este acordat
cuvantul domnului primar, care citeste referatul de aprobare, dupa care domnul presedinte intreaba
daca sunt discutii. Domnul Gheorghe Gheorghe se scuza ca intervine, dar crede ca suntem inclusi
în prea multe asociatii de acest fel si ca realizarile sunt putine.Doamna consilier local Vasilescu
Florentina Iulia solicita amanunte despre acest rup de actiune, dansa aratand ca este impotriva ca
teritoriul sa fie pus la dispozitia acestei asociatii. Domnul primar arata ca în textul hotararii este
vorba de teritoriul administrativ, pe care vor fi intiate investitii finantate prin aceasta asociere,
dand in continuare explicatii despre vechiul si actuala actualul GAL.Domnul consilier local Jantea
Dumitru Titel intreaba daca sunt proiecte care vor fi finantate prin aceasta asociere. Domnul primar
arata ca acestea nu sunt inca stabilite.Domnul Jantea arata pentru locuitori nu se face nimic, ca nu
se vede nimic, si ca deciziile se fac pentru unii si altii, ca principala problema a localitatii este
canalizarea si daca prin aceste asocieri vom rezolva problema.Domnul primar arata ca d&jă
documentatia este in lucru si urmeaza a se gasi o varianta de finantare.Nu mai sunt alte dişcutii, se
supune la vot si cu 0 abtinere-d-l Jantea Dumitru Titel, hotararea se adopta cumajoritate
simpla.Domnul presedinte de sedinta Serban Costica arata ca pentru proiectele viitoare trebuie sa
ne consultam cu totii, pentru a face ceea ce este necesar peniru comuna, în mod prioritar.Sa ne
strangem si sa stabilim cateva proiecte oportune si dupa acea sa se rezolve si din punct de vedere
tehnic.Doamna Vasilescu Iulia este de acord.Domnul presedinte arata ca. trebuie sa conlucram cu
totii, cu domnul secretar, cu domnul secretar vechi, cu domnul Gheorghe.sa fie mai bine Doamna

scu Iulia spune ca transparenta este cea mai importanta si roaga pe domnul primar sa faca
pentru consilieri în fiecare luna un raport detaliat cu ce se discuta la sedintele diferitelor structuri
asociative. Domnul primar arata ca doamna Vasilescu poate merge cu dansul Ia sedinte. Domnul
Gheorghe Gheorghe arata ca site-urile Urban, Adi ecoo, nu sunt puse la punct, dansii au salariati si
ar fi simplu sa apara toate informatiile, acolo ar trebui sa se regaseasca în primul rand acestea.Se
supune la vot, fiinsd consemnate 8 voturi pentru si abtinerea doamnei Vasilescu Florentina-lulia,
Se trece la urmarorul punct din ordinea de zi, respectiv adoptarea Hotararii privind stabilirea

modalităţii gestiunii activității de tratare mecano-biologică a deșeurilor reziduale în aria de
competență a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ECOO 2009 în judeţul Ialomiţa.Se citesc
materialele intocmite, adoptarea hotararii fiind facuta la solicitarea ADI Ecoo 2009.Domnul
Gheorghe Gheorghe. prezent in sala arata întereaba ca preturile pentru gunoi vor creste?, dansul
consultand si site-ul consiliului judetean.Domnul primar arata ca nu stie si ca pe noi nu ne-a
informat nimeni, si ca este o mare problema cu gunoiul.Este jale cu depozitarea lui laTandarei.Se
discuta despre preluarea gunoiului asa cum este, despre selectarea lui Ia destinatie, ete.fiind omare



privind stabilirea modalităţii gestiunii activităţii de tratare mecano-biologică a deşeurilor
reziduale în aria de competenţă a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ECOO 2009 în județul
Ialomiţa.
Urmarorul proiect de hotarare supus atentiei plenului este cel privind mandatarea Asociatiei de

Dezvoltare Intercomunitara PERIURBANA SLOBOZIA pentru a exercita, în numele şi pe
seama Comunei Bucu, atributii de autoritate publica tutelara in raport cu operatorul
regional S.C. URBAN S.A.Privind acest proiect de hotarare se da citire referatului de aprobare,
domnul Raceanu Alexandru aratand de ce a fost solicitata adoptarea acesteia.Domnul presedinte
apreciaza explicațiile date. interband pe cei prezenti daca sunt intrebari.Nefiind, supune la vot,
hotararea fiind adoptata cu 7 voturi pentru si 2 abiineri(d-na Vasilescu Florentina-lulia si domnul
Jantea Dumitru-Titel),
Ultimul proiect de hotarare supus atentiei este cel privind aprobarea contului de executie al

bugetului local pe anul 2024. Dupa citirea referatului de aprobare se supune la vot si se aptoba cu
unanimitateaHotararea privind aprobarea contului de executie al bugetului local pe anul
2024.Se aproba cu unanimitate. si cele doua procese verbale, ale sedintei ordinare din data de
28.04.2025 si celei extraordinare din data de 12.05.2025.1n finalul sedintei mai au loc discutii
despre salonul de festivitati, a carui documentatie a fost aprobata în sedinta trecuta, domnul primar
dand explicatii doamnei Vasilescu Florentina-lulia, dansa prezentand si trei solicitari proprii catre
consiliul local.Cei prezenti nu semneaza cele trei solicitari. cu exceptia domnului Jantea Dumitru
Titel.
Solicitarile se refera la canalizare, la viteza mare a autovehiculelor grele care se deplaseaza pe

DN 2A-E60, si, respectiv privand cainii vagabonzi
Au loc discutii privind temele din acestea, care se dezbat separat, dar asupra carora nu se ajunge

1a concluzii certe. In incheiere domnul Gheorghe Gheorghe face propunerea ca cei prezenti, in
special consilierii tineri sa faca propuneri de hotarari. acesta fiind cel mai frumos lucru, iar
referitor la doamna Vasilescu, arata ca trebuia sa depuna catre consiliul local cele trei scrisori si sa
solicite numere de inregistrare.

Intrucat ordinea de zi a fost epuizata, sedinta se declara inchisa.
Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbal de sedinta, care se va publica si pe site-

ul www.primariabucu.ro, la rubrica monitorul oficial local

SECRETAR GENERAL

Valentin SERBAN
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